

Title (en)

Protective unit to be used especially in hair-dressing shops, and a type of towel for the realization of such a unit.

Title (de)

Schutzeinheit, besonders zur Benutzung in Friseurgeschäften, und Tuch für die Herstellung einer solchen Einheit.

Title (fr)

Ensemble protecteur utilisable notamment dans les salons de coiffure et nouveau type de serviette entrant dans la réalisation d'un tel ensemble.

Publication

EP 0237452 A1 19870916 (FR)

Application

EP 87420068 A 19870310

Priority

FR 8603779 A 19860313

Abstract (en)

[origin: US4710980A] Protecting garment usable in particular in hairdressing salons, of the type composed of an overall or cape, designed to be wrapped around the user's body, and of a towel adaptable on said overall. According to the invention: the overall or cape is a one-piece garment, the geometrical shape of which is such as to allow a sufficient development to protect efficiently the user, said garment having a neck opening to allow the user's head through, the towel at least is made from a complex material containing an absorbing non-woven material, and is triangular-shaped, said towel being provided along one of the sides of the triangle with means for securing it on the overall, at the level of the shoulders, at the back of the neck opening.

Abstract (fr)

Ensemble protecteur utilisable notamment dans les salons de coiffure, constitué d'une blouse ou peignoir (1) destiné à envelopper le corps de l'utilisateur et d'une serviette (2) susceptible d'être adaptée sur la blouse (1). Selon l'invention: - le peignoir ou blouse (1) est constitué d'un ensemble en une seule pièce, dont la forme géométrique est telle qu'elle permet un développement suffisant pour protéger de façon efficace l'utilisateur, cet ensemble comportant une encolure (4) permettant le passage de la tête de l'utilisateur. - au moins, la serviette (2) est à base d'un matériau complexe comportant un non-tissé absorbant, est de forme triangulaire, et comporte le long d'un des côtés (5) dudit triangle des moyens permettant de la fixer sur le peignoir (1) au niveau des épaules, à l'arrière de l'ouverture (3) formant encolure.

IPC 1-7

A45D 44/08

IPC 8 full level

A45D 44/08 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A45D 44/08 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] FR 855106 A 19400503
- [A] US 2947004 A 19600802 - PFILE GRACE V
- [A] FR 1482101 A 19670526
- [A] DE 1800869 A1 19700618 - SCHERF SIEGFRIED
- [A] DE 2558019 A1 19770623 - HORN KONRAD
- [A] DE 3423002 A1 19860102 - EBEL HUBERT
- [A] FR 2355478 A1 19780120 - THUAUD ROBERT [FR]
- [A] US 2922164 A 19600126 - LIFF MAY W
- [A] US 3031676 A 19620501 - LARSON MERLYN O

Cited by

GB2324465B; FR2729288A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0237452 A1 19870916; EP 0237452 B1 19900627; DE 3763360 D1 19900802; ES 2015964 B3 19900916; FR 2595551 A1 19870918;
FR 2595551 B1 19880429; US 4710980 A 19871208

DOCDB simple family (application)

EP 87420068 A 19870310; DE 3763360 T 19870310; ES 87420068 T 19870310; FR 8603779 A 19860313; US 2572887 A 19870313